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Protokół nr 23/21 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 25 marca 2021 r. 
 

Na ogólną liczbę 6 członków w posiedzeniu uczestniczyło 6, zgodnie z listą 

obecności. 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Zapoznanie się z wnioskami i zaleceniami z przeprowadzonych kontroli 

wewnętrznych i zewnętrznych w Urzędzie Miasta i  podległych jednostkach za 

2020 rok - wraz z informacją o ich realizacji 

3. Sprawy różne. 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

         Posiedzenie Komisji otworzył i obradom przewodniczył Pan Stanisław Oszkinis 

- Przewodniczący Komisji. Przedstawił następnie  proponowany porządek 

posiedzenia. 

         Komisja  nie zgłosiła uwag i jednogłośnie  przyjęła porządek jak wyżej. 
 

Ad. 1 
 Przewodniczący poprosił o uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Komisja uwag nie zgłosiła i protokół przyjęła.   
 

Ad. 2 

 Przewodniczący wprowadzają do tematu zwrócił uwagę, że radni otrzymali 

informacje dotyczące  kontroli, jakie odbyły się w roku ubiegłym.  Prosi o uwagi i 

pytania. Jeżeli  radni są zainteresowani którąś kontrolą, to prosi zgłosić, wówczas na 

następnym posiedzeniu Komisja poświęci danemu zagadnieniu  więcej czasu, można 

będzie poprosić o protokoły z danej kontroli, zalecenia i wyjaśnienia, w jaki sposób 

odniesiono się do zaleceń.  

Podkreślił, że w chwili obecnej członkowie Komisji posiadają wystąpienie pokontrolne 

Prezesa RIO oraz odniesienie się do niego Prezydenta Miasta. Prosi o uwagi i 

pytania. 

W trakcie dyskusji szczegółowo uwagi pokontrolne, odpowiadając na zapytania 

radnych wyjaśniła  Skarbnik Miasta – Elżbieta Parzych.  

 Radny Marek Dworakowski odnosząc się do wyjaśnień zwrócił uwagę na 

zaniżone wynagrodzenie zastępcy dyrektora przedszkola. Uważa, że jest to duże 

uchybienie.  

 Członkowie Komisji więcej uwag do przedłożonego materiału nie zgłosili i 

przedłożona informację przyjęli do wiadomości nie zgłaszając dodatkowych 

wniosków. 
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Ad. 3 

 W sprawach różnych przewodniczący komisji poruszył problem 

funkcjonowania cmentarza komunalnego i dochodów miasta z tym związanych. 

W trakcie dyskusji radny Marek Dworakowski zwrócił uwagę, że utrzymanie 

cmentarzy jest zadaniem  miasta. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 
 

  Przewodniczący  Komisji 
 

      Stanisław Oszkinis 
Protokołowała: 
 
D. Śleszyńska 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


